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Z A P I S N IK 

 

26. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 04. srpnja 2019. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Kristina 

Čamagajevac, Zdravko Ćorić, Dubravko Kučinac, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, 

Zoran Pavošević, Zoran Pepić, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac, Marko Tomoković,  

Miroslav Šmit, Igor Uranjek i Željko Varžić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Stanislav Milošević i Tihomir Tomić. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika, Marko Vuksanić, pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za 

financije i proračun, Goran Šimić, v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne i stambene 

djelatnosti, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Damir Pepić, 

direktor tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Siniša Peterlić. direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. 

Valpovo, Vanja Miličević, direktor VPC, Stjepan Koški, zapovjednik VZ Grada Valpova, 

Marinko Tomaz, predstavnik tvrtke Candor d.o.o., Milutin Narančić, Antun Katalenić, Dino 

Klobučar, Ines Brezovac, novinarka HRV, Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Monika 

Đogaš, novinarka Gradskog radia Belišće.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno15 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik 

stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

 1. Usvajanje zapisnika 24. i 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  2. Aktualni sat. 

 3. Prijedlozi: 

           a) 3. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu i 

         projekcije proračuna za 2020. i 2021. godinu, 

            b) Odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova 

                    za 2019. godinu. 
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   4. Prijedlog Odluke o dugoročnom zaduženju Grada Valpova kod Hrvatske 

             banke za obnovu i razvitak. 

   5. Godišnje izvješće o financijskom poslovanju Dvorac d.o.o. Valpovo za 2018. 

        godinu i Poslovni plan za 2019. godinu. 

   6. Godišnji financijski izvještaj za 2018. godinu Urbanizam d.o.o. Valpovo 

       i Plan poslovanja za 2019. godinu. 

   7. Izvješće o radu i poslovanju Valpovačkog poduzetničkog centra d.o.o. Valpovo. 

   8. Informacija o funkcioniranju sustava održavanja i naplate parkiranja u 2018. 

       godini. 

   9. Informacija o stanju zaštite od požara na području Grada Valpova. 

 10. Prijedlog Odluke o komunalnom redu. 

 11. Prijedlog Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i  

             održavanje poljoprivrednih rudina na području Grada Valpova. 

 12. Prijedlog Odluke o pokretanju Projekta razvoja infrastrukture širokopojasnog  

          pristupa za područje gradova/općina Belišće, Bizovac, Petrijevci i Valpovo  

           (PRŠI Osijek B). 

   13. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 24. i 25. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

       GRADA VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da su zapisnici 

24. i 25. sjednice jednoglasno usvojeni (15 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Igor Uranjek 

- imam 2 pitanja za gradonačelnika, po neslužbenim informacijama i društvenim mrežama 

govori se o nekoj kazni od 1 mil. kn za nekakav projekt, pa me zanima da li gradonačelnik zna 

o čemu se radi i da nam pobliže to objasni. Drugo pitanje, Institut za javne financije 

periodično objavljuje rezultate istraživanja o transparentnosti proračuna jedinica lokalne 

samouprave, pa me zanima kako je ocjenjen Grad Valpovo u toj transparentnosti? 

 

Marko Tomoković 

- prvo bi  vas htio obavijestiti da od danas djelujem kao nezavisni vijećnik u Gradskom vijeću 

Grada Valpova. Imam 2 pitanja za gradonačelnika, a ujedno može biti i za novog direktora 

Urbanizma, prije tjedan dana su mi se javili radnici Urbanizma i kažu kako rade u 

katastrofalnim uvjetima, sa opasnim otpadom, kažu da nisu cijepljeni uopće, u nekim 

mjestima kažu da miješani komunalni otpad stoji po mjesec dana, da se ne odvozi radi 

rasporeda, kažu da su jedan dan 17 t i 140 kg dvojica radnika prebacila ručno, kažu da rade 

dupli posao, a da imaju istu plaću, rade za 3.700,00 kn, tako da me zanima, mislite li da je to 

u redu i što se misli učiniti po tom pitanju. Drugo pitanje, s obzirom na to da imam 

informaciju, jedan građanin mi se obratio, 3. svibnja 2019. godine je stigao dopis od Pučke 

pravobraniteljice, pa me zanima hoćete li to objaviti radi zaštite vjerodostojnosti i 

transparentnosti? 

 

Miroslava Šmit  

- imam dva pitanja, na prvo može odgovoriti i pročelnik za financije, na Upravnom odboru 

DVD Valpovo predsjednik Puhačkog orkestra se požalio da nisu dobili nikakva sredstva od 
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Grada za ovih 6 mjeseci, pa pitaju kada će to biti, jer ne mogu funkcionirati, kada treba nešto 

svirati uvijek su tu, još su dali primjedbu gradonačelniče, da slabo komuniciraju s Vama, da 

ne mogu doći do vas. Drugo pitanje je vezano za cestu Valpovo-Osijek, kada idem u Osijek 

onom našom cestom vidim samo krpu na krpi, ponukalo me to što su iz Hrvatskih ceste negdje 

prije ponovo krpali tu cestu, kada će već konačno ti koji su obećali iz Hrvatskih cesta 

rekonstruirati tu cestu, pa da i mi u našoj županiji možemo do Osijeka kao ljudi, isto tako i 

most na rijeci Karašici, kada će on biti, molim gradonačelniče odgovor ako nešto više znate o 

tome? 

 

Zdravko Ćorić 

- imam 2 pitanja, prvo je vezano uz pozivnice za 22. lipnja Dan antifašističke bore i za Dan 

državnosti 25. lipnja, koje nisam dobio na vrijeme, dobio sam ih 26. lipnja 2019. godine.  

Drugo je pitanje biciklističke staze u J. J. Strossmayera, gdje su ulazi na biciklističke staze 

nepravilni, pa nam se dešava da ljudi jednostavno ne žele da koriste biciklističke staze, jer se 

dovode u opasnost, da padaju, pa me zanima kada ćete te ulaze na te biciklističke staze 

riješiti?   

 

Ivana Bagarić 

- imam 2 pitanja za gradonačelnika, svima nam je poznato da je Vlada RH donijela odluku o 

besplatnih udžbenicima za ovu godinu, a isto tako nam je poznato da je gradonačelnik prošle 

godine objavio javni poziv za novčanu pomoć učenicima osnovnih škola, pa me zanima da li 

će i ove godine biti taj javni poziv, koji je namijenjen za radne bilježnice i ostali pribor, bio je 

300 kn po učeniku, ako uzmemo da imamo nekih 900 učenika, znači trebali bi osigurati nekih 

300.000,00 kn u Proračunu. Drugo pitanje, ovdje imamo na dnevnom redu izvješća gradskih 

tvrtki, i LRA je još uvijek u vlasništvu, pa me zanima zašto nije i to izvješću tu? 

 

Jozo Piškorjanac 

- ja ću postaviti po drugi puta na Gradskom vijeću pitanje, odnosno zahtjev VMO 

Harkanovci, koji sam uputio na prošloj sjednici ovdje gradonačelniku i pročelniku, da se 

konačno riješi i sanira nastala šteta na mrtvačnici u Harkanovcima, također sam tražio da se 

isprazni ona rupa za odlaganje lampiona i svega ostalog, kao i oni kontejneri koje sam ovdje 

tražio, to za sada nije napravljeno, pa molit ću još jednom da se to napravi, također  

zahtjevamo, s obzirom da je naša cesta u Harkanovcima konačno dočekana i napravljena, na 

žalost krpana već dva puta, uz bankinu je uslijed ovih velikih kiša narasla visoka trava, to 

komunalac ne može pokositi niti ima s čime, treba doći komunalno poduzeće sa velikim 

trimerom koji posjeduje, da te bankine pokose, jer ta cesta izgleda kao da idete u đunglu, 

zahtjevamo i taj dio. S obzirom da ćemo imati točku dnevnog reda kada je u pitanju 

održavanje poljskih puteva, isto ovdje zahtjevam, jedan put u Sirnici je u katastrofalnom 

stanju, koji je prije godinu i po dana gradonačelnik obišao sa poljoprivrednicima u traktoru i 

vidio taj put da je zarastao, prošle godine, i to pohvaljujem dva puta su prema Topolinama 

prokrčeni, također bi trebalo i taj put pod hitno pokrčiti, s obzirom da je krenula žetva, a ljudi 

doslovce ne mogu prolaziti sa kombajnima, sa strojevima?   

 

Vitomir Matoković 

- ja ću se osvrnuti ponovo na financiranje udruga na području Grada Valpova, vezano uz 

same kriterije, to sam na jednoj od prijašnjih sjednica isto postavio pitanje. Mislim da mi 

ovdje kao predstavničko tijelo lokalne jedinice trebamo donijeti nekim konsenzusom kada su u 

pitanju neke udruge od posebnog interesa za Grad Valpovo. Ovih dana smo imali prigodu i 

obilježavanje nekih blagdana, a posebice Dan 107. brigade, pa sam od udruga dobio zadatak 

da postavim pitanje kada je u pitanju HVIDR-a, znači stradalnici Domovinskog rata, što 

mislim da trebamo svi ovdje držati do toga, do pijeteta, da to bude svetinja, i da pri raspodjeli 

tih sredstava kada su u pitanju ovakve udruge, da tu trebamo na neki način donijeti jednu 

pravu odluku sa korekcijama, povećanjem sredstava za tu udrugu, mislim da jedna takva 
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cifra od 7.500,00 kn nije primjerena, kada kompariramo sa gradovima u okolici, gdje Grad 

Našice izdvaja za takvu udrugu oko 60.000,00 kn, Grad Belišće oko 50.000,00 kn, Beli 

Manastir također, mislim da i mi možemo kroz neki slijedeći rebalans ili već s ove sjednice na 

slijedećoj sjednici na neki način ovaj Odbor koji predlaže koliko će se pojedinim udrugama 

doznačiti, da se proširi eventualno i da donesemo jednu pametnu odluku, mislim da bi to 

trebalo biti na ponos svima nama kada su u pitanju takve udruge i neke od posebnog interesa 

za Grad Valpovo? 

 

Marijan Mandić 

- moja pitanja su usmjerena na prometovanje u Gradu, prva točka tiče se kod semafora kada 

se dolazi od strane Malte, ja neću ulaziti u stručnost gospodina koji je to odredio gdje se 

mora stati, a gdje ne, mislim da to baš i nije dobro, jer se događa tako da ta crta koja je tamo 

stavljena smeta npr. autobusu ili nekom većem vozilu koje skreće, onda dolazi do zastoja, 

gužve, psovanja i nekih drugih stvari, predlažem da to provjere stručnije osobe od ovih osoba 

što su to utvrdile da tako to treba biti, malo to izvide i stvarno korigiraju. Druga stvar je 

pješački prijelaz kod Croatie, tamo prema onoj krojačkoj radnji, taj pješački prijelaz nije tako 

davno ni stavljen, no problem je noć, ne znam hoće li se stavljati rasvjeta da taj pješački 

prijelaz bude pregledniji, jer po noći stvarno nije pregledan, zanimaju me te stvari koje su 

prije napravljene od strane stručnjaka, pa da se to malo korigira? 

 

Zoran Pepić 

- pitanje za gradonačelnika, kada će Grad Valpovo krenuti sa isplatama sredstava koja su 

namijenjena udrugama, a ta sredstva ostvaruju preko MO na području na kojem oni djeluju? 

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo pitanje je vezano za Inkubator, pojavila se 

informacija za tih navedenih 1 mil. kn, da smo dobili financijsku korekciju radi provedbe 

projekta, pa nas zanima tko je odgovorna osoba za taj dio, i na koji način planiramo 

nadomjestiti taj novac u projektu. Drugo pitanje vezano je za Društveni dom u Zelčinu, tamo 

smo imali raskid ugovora sa tvrtkom koja je izvodila navedene radove, sada smo u situaciji 

da je pola krova pokriveno novim crijepom, a pola sa starim, tako da nam ove vremenske 

prilike ne idu baš na ruku što se tiče samog prokišnjavanja i određenih problema, kada 

možemo očekivati novu tvrtku na nastavku izvođenja tih radova, te za kada se predviđa 

završetak radova na Društvenom domu u Zelčinu? 

 

Dubravko Kučinac 

- na predzadnjoj sjednici Gradskog vijeća sam postavio pitanje koliko plaćamo intelektualne 

usluge i ugovore o djelu, dobili smo to u pismenom materijalu, ali ja vidim ovdje puno stavki 

koje samo naznačuju opis knjiženja prijenosa, pa ako mi netko može pojasniti o čemu se tu 

radi, odnosno bilo bi transparentno prijenos za koje usluge ili za što, jer jako puno ima tih 

prijenosa? 

 

Dejan Pisačić 

- imam pitanje za gradonačelnika, vezano je za izgradnju Doma kulture u Ladimirevcima, 

svjedoci smo da su radovi počeli na vatrogasnim garažama, međutim u Ladimirevcima su se 

pojavila nekakva šuškanja, ljudi o tome govore, da će se to napraviti, a da za dom zapravo 

nema novaca, da je to prevelika investicija, pa me zanima jesu li ta šuškanja točna, odnosno 

kada možemo očekivati taj drugi dio radova na Domu kulture u Ladimirevcima?   

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 
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- odgovor na pitanja vijećnika Igora Uranjeka i Željka Varžića, Grad Valpovo je u 

ponedjeljak 1. srpnja zaprimio obavijest od strane Središnje agencije za financiranje, 

ugovaranje programa i projekata EU o utvrđenim nepravilnostima u provedbi postupka javne 

nabave za izgradnju Poduzetničkog inkubatora, radi se o korekciji u iznosu od 10% od 

ukupne vrijednosti prihvatljivih troškova cjelokupnog projekta, odnosno u iznosu od 1 mil. i 

15.000 kn, međutim, ta odluka nije konačna i imamo pravo izjaviti prigovor u roku od 8 dana 

što ćemo i učiniti i na čemu radimo, o konačnoj odluci SAFO-a pravodobno ćemo obavijestiti 

javnost. Ističem, da se ovdje ne radi ni o kakvoj kazni kako je to ovih dana objavljeno na 

društvenim mrežama, korekcija znači da određeni troškovi projekta neće biti priznati, i za taj 

iznos se umanjuju bespovratna sredstva, Grad Valpovo nije jedini koji je dobio korekciju na 

projektu, tu su i jedinice lokalne samouprave u našem najbližem okruženju, a jednako tako i u 

cijeloj RH. Važno je napomenuti također, da je provedba predmetnog postupka javne nabave 

za izgradnju Inkubatora u samom startu kasnila, započela početkom 2018. godine, i za tu 

provedbu bile su ovlaštene osobe Grada Valpova, koje su u to vrijeme bile imenovane kao 

voditelj projekta i kao stručnjak za javnu nabavu, konkretno, tražili ste koje su odgovorne 

osobe, radi se o osobama koje su u Gradskoj upravi naslijeđene od strane bivše vlasti i to 

gđa. Lidija Maurović Koščak, kao voditelj projekta, direktorica LRA Valpovo-Petrijevci i 

gđa. Zora Pavić, kao stručnjak za javnu nabavu, koja je u to vrijeme na žalost jedina imala 

certifikat za provedbu javne nabave u Gradskoj upravi. Prvoimenovana osoba vjerojatno je 

znala na koji način se posao odradio, pa je iz tog razloga samoinicijativno napustila LRA i 

otišla iz Grada, a drugoimenovana je u mjesecu kolovozu 2018. godine kao što znate i 

upoznati ste smijenjena s mjesta pročelnice Upravnog odjela za komunalne i stambene 

djelatnosti Grada Valpova, a kao jedan od razloga njezine smjene upravo je i 

neprofesionalno, nesavjesno vođenje postupaka javne nabave među kojima je i projekt 

izgradnje Poduzetnički inkubator. Obje navedene osobe, ono što je doista važno svoju plaću 

dobivale su upravo iz tog projekta. Ovim putem ujedno ističem da je Gradu Valpovo prijetila 

korekcija za taj projekt u iznosu od 25%, međutim, u konačnici određenim obrazloženjima, 

dokumentacijom smanjena je na 10%, a mi ćemo uložiti maksimalne napore i nastojati da se 

izrečena korekcija smanji u što je moguće većoj mjeri, a po dobivanju konačne odluke, 

obavijestiti ćemo Gradsko vijeće i naše sugrađane, nakon toga vidjeti ćemo i utvrđivanje 

odgovornosti, pokretanje eventualnih sudskih postupaka za naknadu štete protiv osoba koje 

su svojim nesavjesnim i nepravilnim radom prouzročile štetu eventualno Gradu Valpovu, 

međutim, postupak se još uvijek vodi, tako da ćete o konkretnim stvarima biti obaviješteni na 

vrijeme. Što se tiče drugog pitanja vijećnika Igora Uranjeka, Institut za javne financije 

objavio je jučer rezultate petog ciklusa istraživanja transparentnosti proračuna svih 576 

jedinica lokalne samouprave koje se odnosilo na razdoblje od studenog prošle godine do 

ožujka 2019. godine. Prema objavljenim rezultatima Grad Valpovo se nalazi u najvišoj razini 

transparentnosti proračuna, razina 5, proračunska transparentnost ono što morate znati 

podrazumijeva uvid u potpune točne pravovremene i razumljive informacije o proračunu, 

građanima omogućuje da se angažiraju i utječu na efikasnost prikupljanja trošenja 

proračunskih sredstava na odgovornost vlasti jedinice lokalne samouprave, odnosno na 

smanjenje mogućnosti korupcije. Prosječna proračunska transparentnost iz godine u godinu 

se popravlja, to u ovom ciklusu iznosi 3,9 od mogućih 5, to je znatno poboljšanje u odnosu na 

2015. godinu kada je iznosila prosječnih 1,8, međutim, usprkos poboljšanjima i dobrim 

prosjecima županija i gradova prevelike su razlike posebice u općinama, i brojni će gradovi i 

općine morati puno truda uložiti da zadovolje obveze Zakona o proračunu, Zakona o pravu 

na pristup informacijama, te preporuke Ministarstva financija što stoji u priopćenju Instituta, 

možete to pročitati i na gradskoj stranici. 

- odgovor na pitanja vijećnika Marka Tomokovića, vezano za uvjete rada djelatnika 

Urbanizma, molio bih direktora kada ja završim sa izlaganjem da odgovori na pitanje. 

Vezano za dopis Pučke pravobraniteljice, ne znam na koji točno se odnosi, niste navali točno 

za koji predmet, ali to vam možemo dostaviti u pisanom odgovoru. 
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- odgovor na pitanja vijećnika Miroslava Šmita, vezano za Puhački orkestar, molio bi 

pročelnika za financije da kasnije odgovori kada će sredstva od Grada biti prebačena na 

račun Puhačkog orkestra. Što se tiče komunikacije s Uredom gradonačelnika, ne samo s 

Puhačkim orkestrom, već sa svim udrugama imam korektnu komunikaciju, tko god se najavi 

za sastanak, primim ga u uredovno vrijeme. Vezano za cestu Osijek-Valpovo, to sam već 

spominjao na Gradskom vijeću, obećanje je i od župana, projekt za rekonstrukciju ceste je 

gotov i do 2021. godine trebala bi cesta biti obnovljenja kroz cijelu županiju, jednako tako za 

most kod Metlinaca, nije vezano za taj projekt, ali kada budu imali sredstva Hrvatske ceste, 

pretpostavljam da će onda raditi i na tom projektu. 

- odgovor na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za pozivnice za proslavu državnih 

praznika, mi smo poslali sve pozivnice na vrijeme, ne znam zašto su vama kasnile, nije do nas, 

vijećnici koji su ih dobili su se i odazvali pozivima i prisustvovali samim proslavama. 

Biciklistička staza u Strossmayerovoj ulici, ovo mi je doista prva informacija, prije nekih 

mjesec dana povodom Međunarodnog dana Karašice održana je biciklijada u kojoj sam 

sudjelovao ja osobno sa svojim suradnicima, a jednako tako tu su sudjelovala i mala djeca od 

5, 6 do 10 godina koja su se bez problema provezli biciklističkom stazom u Strossmayerovoj 

ulici, ali možemo pogledati, mislim da je sve odrađeno korektno, prošlo je tehnički pregled, 

tako da mislim da nema nikakvih nepravilnosti. 

- odgovor na pitanja vijećnice Ivane Bagarić, vezano za besplatne udžbenike, Vlada je 

obećala da će riješiti besplatne udžbenike, mi ćemo kao i prošle godine osigurati besplatne 

bilježnice za sve osnovnoškolce, a jednako tako vaučer onaj 300 kn koji smo dijelili prošle 

godine bit će podijeljen i ove godine, tako da će roditelji moći za svoju djecu kupiti radne 

bilježnice. Što se tiče izvješća LRA, evo predsjednik Gradskog vijeća pojašnjavanja da je to 

predviđeno u Programu rada Gradskog vijeća za mjesec studeni. 

- odgovor na sugestiju vijećnika Joze Piškorjanca, za groblje u Harkanovcima, može 

pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti odgovoriti, ali mislim da 

jednostavno treba obići teren i vidjeti što se treba uraditi, jednako tako za krčenje puteva, 

nešto smo odradili prošle godine, ovisno o sredstvima nastaviti ćemo ih čistiti i ove godine. 

- odgovor na pitanja vijećnika Vitomira Matokovića, vezano za financiranje udruga, molim 

pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti da odgovori na to 

pitanje, kriteriji su utvrđeni, ono što doista upada u oči konkretno za Grad Valpovo, na tome 

možemo raditi zajedno vijećnici i Gradska uprava, neke jedinice lokalne samouprave su 

upravo i izdvojile posebno braniteljske udruge i ne miješaju ih sa drugim udrugama, na taj 

način ukoliko budemo mogli povećati sredstva u Proračunu za iduću godinu, meni bi bilo više 

nego drago da se to učini i da oni dobiju više sredstva. Kada ste spomenuli Dan 107. brigade 

HV u Gradu Valpovu, kojeg smo obilježili kajem prošlog mjeseca, u samom obilježavanju 

Grad Valpovo je pokrio apsolutno sve troškove obilježavanja i to s više od 15.000 kn, tako da 

smo doista rekli udrugama i mimo onih sredstava koja su dobili, koliko imamo mogućnosti 

kroz tekuću rezervu da ćemo im pomoći. 

- odgovor na pitanja vijećnika Marijana Mandića, vezano za prometovanje u Gradu, na ta 

pitanja će odgovoriti pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, 

jednostavno treba zvati stručnjake i vidjeti šta se može učiniti po tom pitanju, isto tako i za 

rasvjetu i osvjetljenje pješačkog prijelaza u Osječkoj ulici, ukoliko je doista ne osvjetljeno 

dovoljno, najmanji problem je pojačati rasvjetu na tom mjestu. 

- odgovor na pitanje vijećnika Zorana Pepića, vezano za isplate sredstava MO, na to pitanje 

će odgovoriti pročelnik za gospodarstvo i društvene djelatnosti, kada se bude raspisao 

natječaj i udruge dostave svoje zahtjeve, nakon toga će biti isplaćena sredstva, s tim da ono 

što smo rekli svim MO, da mogu raspolagati sa sredstvima i pomagati udrugama u svom 

mjestu i bez ovoga do sada.  

- odgovor na pitanja vijećnika Željka Varžića, odgovor sam dao za Inkubator, a za dom u 

Zelčinu, molio bi pročelnika Šimića da pojasni daljnju proceduru, budući je raskinut ugovor 

sa tvrtkom Zitex, koja jednostavno nije ispunila svoje ugovorne obveze na vrijeme, jedino  

 



-  7  - 

 

moguće i logično rješenje je bilo raskidanje ugovora, jer takva nam je i obveza u ugovoru, i 

prema Fondu i prema Ministarstvu. 

- odgovor na pitanja vijećnika Dubravka Kučinca, vezano za plaćanje intelektualnih usluga i 

ugovora o djelu, molio bih pročelnika za financije i proračun da malo bolje da obrazloženje 

na ovo pitanje koje navodno nije dovoljno obrazloženo.  

- odgovor na pitanje predsjednika Gradskog vijeća Dejana Pisačića, vezano za izgradnju 

Doma kulture u Ladimirevcima, ne znam što se priča po Ladimirevcima ili negdje drugdje,  

doista radimo DVD u Ladimirevcima, počeli su s radovima, jednako tako i dječji vrtić u 

Ladimirevcima, neki dan je bila koordinacija i sve ide u najboljem mogućem redu. Prije 

tjedan dana razgovarao sam sa zamjenikom župana, ono što nam slijedi, da sklopimo ugovor 

o financiranju izgradnje Doma kulture, tu se nije stalo, ne stoje ove priče da se neće ići u 

realizaciju toga, ali naravno kada se završi projekt izgradnje zgrade DVD i spremišta, nakon 

toga ćemo ići u nastavak radova. 

 

Siniša Peterlić 

- dao je dodatno pojašnjenje na upit vijećnika Marka Tomokovića. 

 

Oliver Vazdar 

- dao je dodatno pojašnjenje na upit vijećnika Zorana Pepića, a vijećnik Dubravko Kučinac 

će dobiti odgovor u pisanom obliku.  

 

Marko Vuksanić 

- dao je dodatno pojašnjenje na upite vijećnika Zorana Pepića i Vitomira Matokovića. 

 

Goran Šimić 

- dao je dodatno pojašnjenje na upite vijećnika Joze Piškorjanca, Marijana Mandića i Željka 

Varžića. 

 

Vitomir Matoković 

- zahvaljujem pročelniku Vuksaniću na pojašnjenju, mislim da ovdje i Grad, kao Grad, 

gradonačelnik i stručne službe mogu to pravno na neki način uokviriti i pripomoći, prije same 

dodjele tih sredstava, ukazati možda pojedinim udrugama ako nisu dostavili neke papire ili 

nešto što je potrebno za tu svrhu, da se jednostavno pomogne, da se ostvare značajnija 

sredstva, a da mi ovdje kao predstavničko tijelo malo proširimo to Povjerenstvo kada su u 

pitanju kriteriji, da se oko takvih stvari dogovorimo, da nema nekih prijepora ovdje, 

preglasavanja na Gradskom vijeću. Mislim da to Povjerenstvo trebamo proširiti sa više 

članova, pogotovo kada govorimo o nekim udrugama koje su od značaja za Grad Valpovo, da 

to bude na neki način svetinja ako držimo do digniteta Domovinskog rata i svega onoga što je 

učinjeno u tom vremenu, ako možemo. 

 

Marko Vuksanić 

- što se tiče konkretno Povjerenstva, vjerujem da bi bilo svakako dobro da ima još nekoliko 

članova koji bi mogli pomoći prilikom pregleda sve te obuhvatne dokumentacije, tako da mi 

možemo za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća staviti na razmatranje izmjenu tog Pravilnika 

gdje možemo taj dio proširiti na još nekoliko članova. Ja bi samo želio napomenuti da je taj 

Pravilnik na snazi od 2015. godine, gdje gradonačelnik donosi odluku o imenovanju tog 

Povjerenstva. 

 

Dejan Pisačić 

- slažem se svakako sa ovim prijedlogom, pa molim onda da se to za sljedeću sjednicu 

pripremi, pa ćemo onda o tome svakako razgovarati. 
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Željko Varžić 

- vezano za Inkubator, pripremajući se za ovo pitanje i kada smo istraživali što se točno 

dogodilo, postoji informacija da je bilo ukazivano na složenost ovakvih poslova javne nabave,  

takvo objašnjenje smo dobili prije 2 dana kada smo imali ovaj zajednički sastanak, gdje 

imamo 150.000 kn više predviđeno baš za postupke javne nabave, iako smo tijekom ove ili 

prošle godine osposobili iz Grada nekoliko ljudi u provedbi javne nabave, ipak te složenije 

poslove dajemo vanjskim tvrtkama koje time preuzimaju i svu onu odgovornost baš od 

ovakvih situacija koje se mogu dogoditi, podržavamo i taj način i svakako podržavamo taj 

iznos od 150.000 kn, i da to rade vanjski suradnici ukoliko to ne možemo odraditi sami u 

Gradu, jer ovi iznosi pogotovo ovaj prvi 25% koji ste rekli je jako visok 2,5 mil. kn, 1 mil. kn 

nadamo se da će to ipak pasti na manje, ipak odgovorne osobe su oni koji vode i upravljaju to 

je tako, i što se tiče same pročelnice tu smo isto imali situaciju da smo s njom vodili spor koja 

je tu javnu nabavu vodila i taj spor smo isto tako po informacijama izgubili. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOZI: 

 A) 3. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2019.  

     GODINU I PROJEKCIJE PRORAČUNA ZA 2020. I 2021. GODINU, 

 B) ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA 

      GRADA VALPOVA ZA 2019. GODINU 

 

 Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 03. 

srpnja 2019. godine razmatrao predmetne prijedloge, usvojio ih jednoglasno (3 glasa ZA), te 

predlaže Gradskom vijeću da ih usvoji u predloženom tekstu.  

 

 Potpredsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Dubravko Kučinac, Matko 

Šutalo i Miroslav Šmit. 

 

Dubravko Kučinac 

- imam dvije nedoumice vezano za ove izmjene, prva je zašto nismo ponovili natječaj za 

Valpovku, ipak 350.000 kn u odnosu na projektni zadatak na sve ostalo nije mala razlika, po 

meni trebalo je ponoviti natječaj, učiniti ga vidljivijim, pogotovo onaj koji radi projekt 

ukalkulira današnje cijene, meni osobno se to čini velika razlika. Mi kao klub vijećnika HDZ i 

koalicijskih partnera imamo jednu dvojbu i molili bi dodatno pojašnjenje vezano za prijedlog 

zapošljavanja novog kustosa, da taj kustos uz postojećeg uči raditi, mislim da bi bilo onako 

smješno i rasipno da imamo dva kustosa, molim pojašnjenje da li je to baš neizbježno i koliko 

je to bitno, i onda ćemo mi jednu kratku pauzu napraviti prije izglasavanja ovoga? 

 

Matko Šutalo 

- vezano za postupak javne nabave, kao što sam rekao na sastanku neki dan, javila se samo 

jedna tvrtka, cijene doista rastu iz dana u dan, jednostavno i zbog same provedbe projekta 

bilo je nužno prihvatiti tu ponudu, jer vjerujemo da ne bi bila ništa manja, i pitanje je uopće 

da li bi se još bilo koja tvrtka prijavila na natječaj, one koje su bile zainteresirane su se javile, 

a to je jedna koja nam radi na projektu u Ladimirevcima. Što se tiče zapošljavanja kustosa, 

na preporuku ravnatelja, žao mi je što on nije ovdje danas, bolestan je, on bi vam to znao 

bolje i objasniti, doista postoji potreba za zapošljavanjem dva kustosa u Valpovačkom 

muzeju, ne znam da li znate Valpovački muzej trenutno ima više od 10.000 eksponata koji su 

zavedeni, a ima sigurno još toliko koji nisu zavedeni u Ministarstvu kulture, i kada pogledamo 

muzeje u našoj okolici Valpovo doista oskudjeva sa djelatnicima muzeja. Ono što planiramo i 

kroz razvoj turizma našeg Grada postići je to, da pružimo maksimalnu uslugu i našim  



-  9  - 

 

sugrađanima, jednako tako i posjetiteljima koji posjećuju Valpovo, i ako želimo privući ljude 

da dolaze u naš Grad, moramo im pružiti maksimalno profesionalnu uslugu, postoji doista 

preporuka da se zaposle 2 kustosa, a jednako tako i tehničar, o tome smo razgovarali na 

zajedničkom sastanku sa svim gradskom vijećnicima. 

 

 Potpredsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedloge: 

 a) 3. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu i projekcije  

     proračuna za 2020. i 2021. godinu, 

     (13 glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA), 

 b) Odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 

                2019. godinu. 

     (13 glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA). 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOG ODLUKE O DUGOROČNOM ZADUŽENJU GRADA 

        VALPOVA KOD HRVATSKE BANKE ZA OBNOVU I RAZVITAK 

 

 Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 03. 

srpnja 2019. godine razmatrao predmetnu odluku, usvojio ju jednoglasno (3 glasa ZA), te 

predlaže Gradskom vijeću da ju usvoji u predloženom tekstu.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Vitomir Matoković.  

 

 Potpredsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (13 glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA) ovaj prijedlog.  

 

TOČKA 5. GODIŠNJE IZVJEŠĆE O FINANCIJSKOM POSLOVANJU DVORAC d.o.o. 

        VALPOVO ZA 2018. GODINU I POSLOVNI PLAN ZA 2019. GODINU 

 

 Damir Pepić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 03. 

srpnja 2019. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga nakon glasovanja nije usvojio. 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Dubravko Kučinac, Matko Šutalo, 

Miroslav Šmit, Jozo Piškorjanac i Željko Varžić. 

 

Dubravko Kučinac 

- imam par pitanje ispred Kluba za direktora Dvorca, pa bi molio da mi odgovori na njih: 

zanima me zašto su kod natječaja za imenovanje direktora Urbanizma sniženi kriteriji, pije je 

bilo propisano da ima VSS direktor, da ima položen državni ispit, zašto to nije poštivano, 

nego je snižen taj kriterij, pa je bila dovoljna za direktora VŠS. Svjedoci smo čak i osobnih 

intervencija i komunikacija da nam je projekt Fasep baš visio o niti, što smo stvarno bili na 

neki način i dosadni ovdje na Gradskom vijeću, gdje nam se govorilo da sve ide u redu, onda 

odjednom je ispao problem, i zahvaljujući intervenciji župana i kontakta Hrvatskih voda, a 

onda i Grada Valpova uspio se taj projekt oživiti i nastaviti dalje. Ono što sam ja tada 

govorio, ako treba zaposliti i djelatnike koji će raditi na provedbi tog projekta, ako nemamo 

dovoljno kapacitiranih kadrova kod nas. Vi ćete me ispraviti ako nije točno, navodno je 

voditeljica zaposlena osoba iz Osijeka koja ima samo građevinski fakultet i nema nikakve 

reference za EU projekte, također na mjesto rukovoditelja je zaposlen jedan gospodin koji 

također osim da je odstažirao u našoj tvrtki, također nema nikakvih referenci, također on radi 
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na tom projektu, sada to pitam iz razloga što imam informaciju da je tvrtka Dvorac platila 

kaznu od 45.000 kn, upravo zbog lošeg vođenja navedenog projekta, odnosno pogrešnog 

izbora tvrtke za upravljanje projekata, bodovanje nije izvršeno prema pravilima, to bi molio 

da mi kažete, i ponovo se vraćam, da nam se opet ne desi, u najboljoj vjeri, poznajemo se i 

osobno smatram da ste korektan čovjek i sve skupa, ali da li će ta osoba koju ste zaposlili iz 

Osijeka koja nema  reference osim građevinskog fakulteta, da li će ona moći to voditi, također 

inženjer građevine zadužen za EU projekte također ima samo završeno stručno 

osposobljavanje, i to su ljudi koji su primljeni na neodređeno da rade na tom projektu, evo 

samo u tom dijelu molim odgovor. Da je tvrtka Dvorac radila objekt infrastrukturne namjene 

odvodnju do jedne vikendice jednog bivšeg gradskog vijećnika koja je izgrađena javnim 

novcem bez građevinske dozvole, i otprilike za gradnju tog kanalizacijskog kolektora je 

potrošeno oko 40.000 kn, dobili ste nalog za uklanjanje tog objekta, ima rješenje, zašto je 

tvrtka koja treba biti reprezent, koja  treba poštivati svu proceduru i zakone radila taj objekt 

za nečiju privatnu vikendicu i dobila je nalog za uklanjanje, to je vrijednost radova oko 30, 

40, 50.000 kn i cijena uklanjanja će biti oko 30.000 kn, tvrtka Dvorac će platiti 80-tak do 

100.000 kn,  molio bi da mi kažete ako je to istina tko će odgovarati za tu bespravnu gradnju, 

jer imajući na umu još jednom konačni izvještaj o dugu naše komunalne tvrtke od 680.000 kn, 

ne smijemo smetnuti s uma da je cijena vode podignuta za pravne osobe otprilike oko 30%, a 

za građane oko 10%, tako da bi molio da se to isto uzme u obzir kod eventualnog glasanja 

ovom izvješću. Zašto novoizgrađeni sustav vodoopskrbe naselje Bizovac u Sunčanoj ulici 

nema uporabnu dozvolu, a izrađuju se priključci što je protivno zakonu o gradnji i svim 

pravilima struke, pošto nemamo uvid ja se unaprijed ispričavam ako sam nešto krivo rekao, 

pa vas molim da nam odgovorite na ova pitanja? 

 

Matko Šutalo 

- dao je dodatno pojašnjenje na izlaganje vijećnika Dubravka Kučinca. 

 

Damir Pepić 

- dao je odgovore i dodatno pojašnjenje na upite vijećnika Dubravka Kučinca. 

 

Jozo Piškorjanac 

- zanima me kako ćete realizirati da se taj minus riješi?  

 

Željko Varžić 

- dao je pojašnjenje zašto je Odbor za financije i proračun bio protiv izvješća. 

 

Damir Pepić 

- odgovor na pitanje vijećnika Joze Piškorjanca, dobit ćete ga u pisanom obliku.  

 

Dubravko Kučinac 

- pitanje za direktora Dvorca, da li nam možete nešto konkretno reći za sudski postupak sa 

Hidrobelom? 

 

Matko Šutalo 

- ne vodi se jedan sudski postupak, vodi ih se više, oni koje su odluke donesene pred Visokim 

trgovačkim sudom su u našu korist, ovi ostali koji se vode aktualni su, tako da ćemo o tome 

naknadno obavijestiti Gradsko vijeće ukoliko to bude zatraženo. 

 

Dubravko Kučinac 

- mi smo samo tražili informaciju, i ovo je sada prva službena informacija od Vas kao 

predsjednika Skupštine, stoga ja sukladno Zakonu o pravu na pristup informacijama i kao 
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gradski vijećnik i kao predsjednik Kluba vijećnika molim da mi se za slijedeću sjednicu 

dostave te prvostupanjske presude koje imaju, ti podaci su nam potrebni da bi mogli 

kvalitetnije raspravljati o svim ovim temama. 

 

Damir Pepić 

- htio sam samo reći da ima više tih postupaka, pogledat ćemo što imamo pa ćemo vas 

izvijestiti o tome. 

 

Jozo Piškorjanac 

- s obzirom da ću dobiti odgovor u pisanom obliku, želim da bude jasno napisano o kome se 

radi, znači ime i prezime i koliko će točno koštati ta priča. 

 

Matko Šutalo 

- ne možemo vam dati taj podatak o kome se to točno radi. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da 

predmetno izvješće nije usvojeno.  

 

TOČKA 6. GODIŠNJI FINANCIJSKI IZVJEŠTAJ ZA 2018. GODINU URBANIZAM 

        d.o.o. VALPOVO I PLAN POSLOVANJA ZA 2019. GODINU 

 

 Siniša Peterlić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 03. 

srpnja 2019. godine razmatrao predmetni izvještaj, usvojio ga jednoglasno (3 glasa ZA), te 

predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Jozo Piškorjanac i Siniša Peterlić. 

 

Jozo Piškorjanac 

- znamo da je u tijeku sudski spor bivšeg direktora sa tvrtkom Urbanizam, pa me zanima u 

kojoj je to fazi, i da li će to tvrtku dodatno koštati? 

 

Siniša Peterlić 

- dao je odgovor i dodatno pojašnjenje na upit vijećnika Joze Piškorjanca. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (13 glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 7. IZVJEŠĆE O RADU I POSLOVANJU VALPOVAČKOG PODUZETNIČKOG 

        CENTRA d.o.o. VALPOVO 

 

 Vanja Miličević - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 03. 

srpnja 2019. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga nakon glasovanja nije usvojio. 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Dubravko Kučinac, Miroslav Šmit, 

Ivana Bagarić, Vanja Miličević, Matko Šutalo, Igor Uranjek i Marijan Mandić. 

 

Dubravko Kučinac 

- imam pitanje za direktora VPC, da li vi imate privatnu tvrtku ili ste unazad godinu dana 

imali privatnu tvrtku koja se bavi istim ili sličnim kor biznisom kao onim čime se bavi i VPC? 
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Dubravko Kučinac 

- imam pitanje za direktora VPC, da li vi imate privatnu tvrtku ili ste unazad godinu dana 

imali privatnu tvrtku koja se bavi istim ili sličnim kor biznisom kao onim čime se bavi i VPC? 

 

Ivana Bagarić 

- ja ću se malo osvrnuti na izvješće o radu VPC, kao prvo čudno mi je jer je oskudno izvješće, 

znam što ste prema Zakonu dužni dostaviti, kao i bilješke o financijskom izviješću, pitanje 

vezano za projekte prema OPG, odnosno poduzetnicima, vezano za natječaj 4.1.1 i natječaj 

6.3. koje LAG provodi, niti jedan natječaj vi niste odradili, molim vas da mi to objasnite. 

Zanima me također situacija za ovu godinu za Veli Lošinj, početkom 6 mjeseca na Velom 

Lošinju je bila određena populacija, umirovljenici preko jednog projekta koji provodi LAG i 

Općina Petrijevci, vi ste sa voditeljem tog projekta i LAG-om dogovorili da će odmaralište 

biti spremno za sezonu, je, kao što ste i rekli uredili ste blagovaonicu, mi smo mislili pod tim 

spremno, da će odmaralište biti čisto, prije svega meni je poznato da su inače išle određene 

ture, određeni ljudi i uredili su to odmaralište za sezonu, navodno ste ga i vi uredili. Bilo je 

jako neugodno nama svima, jer je tamo došla starija populacija i odmaralište nije bilo 

spremno. Vi ste u svom obrazloženju rekli da se nije ulagalo, nisu riješeni imovinsko pravni 

odnosi itd., to je svima nama poznato, i svi smo mi bili tamo kao i korisnici, i bili smo svjesni 

kuda idemo, ali kada ljudi putuju cijelu noć i dođu tamo i to nije uređeno, isto tako ste 

navodili da smo mi smjestili određene ljude privatno, jesmo, zato što je njih moralo biti tamo 

55, a vi imate mjesta za 32, naravno da su određeni ljudi morali biti privatno smješteni i svi 

su jeli i boravili na određenom zajedničkom mjestu. Rekla bi da je bivša direktorica LRA taj 

projekt pisala tako iz razloga zato što su i Općina Petrijevci i Grad Valpovo suvlasnici tog 

odmarališta, pa smo rekli da će boraviti tamo iz tog razloga, i molim vas da mi odgovorite na 

to, isto tako je tura poslije njih bila koja je došla uređivati odmaralište, pa mi taj malo 

parametar nije jasan, i zanima me da li ćete se i u budućnosti nastaviti baviti Velim Lošinjem, 

i rekla bi još vezano za ove projekte, većinu njih infrastrukturnih projekata koje ste ovdje 

naveli da ćete ih provoditi meni je jasno zašto, pretpostavljam da će se LRA ugasiti, a na 

planu rada nam je u 11 mjesecu, pa bi molila ako to izvješće o radu može biti prije, ako vam 

je to plan, ako ne usvajat ćemo to u 11 mjesecu, da mi pojasnite te parametre, i važno je 

naglasiti da je te projekte pripremila LRA, odnosno bivša direktorica gđa. Lidija Maurović 

Koščak, koju je gosp. gradonačelnik naslijedio. 

 

Vanja Miličević 

- dao je odgovore i dodatno obrazloženje na pitanja vijećnice Ivane Bagarić. 

 

Dubravko Kučinac 

- gosp. Miličeviću, ja sam se vama obratio sa gospodine Miličeviću, vi ste rekli da odgovorim 

Kučincu, to nije stvar moga ega nego elementarne pristojnosti, ovo je institucija Gradskog 

vijeća i molim da se tako ponašate. Po Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća vijećnici 

postavljaju pitanja, na pitanja se mora odgovoriti, ja sam jasno postavio pitanje da li imate 

ili ste imali firmu koja se bavi sličnim kor biznisom, vi niste dali odgovor, vaša je mogućnost 

da kažete da ne možete odgovoriti, da ćete pismeno odgovoriti, zašto to pitam?, vjerojatno 

zato ste izbjegli odgovor, pošto vjerojatno imate obrt, ja bi vas molio po uvidu što imam, v. m. 

projekti, obrt za poslovno savjetovanje i ostale usluge, vlasnik Vanja Miličević, ja ne mogu 

govoriti da li je taj obrt ugašen, pošto mi direktor nije odgovorio na pitanje, u slučaju da on 

ima taj obrt, taj obrt se bavi istim ili sličnim kor biznisom kao VPC, i po informacijama koje 

imam gosp. Miličević radi, ako je istina projekte za određene fizičke, pravne osobe i OPG sa 

područja Grada Valpova, po meni to je direktno kršenje Zakona i to je sukob interesa u 

najgorem obliku, ja izražavam ovdje sumnju, da vi za vrijeme obavljanja svoje dužnosti kao 

direktor VPC, i za vrijeme svog radnog vremena radite posao i za svoj privatni obrt, koji isto 

tako radi i VPC, ista branša, vi me demantirajte, ne znam da li imate obrt, jer mi niste 

odgovorili? 
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Ivana Bagarić 

- nisam dobila odgovor, ja sam rekla da LAG raspisuje natječaj, raspisuje ih i nacionalna 

razina radi projekte prema poduzetnicima, jer oni dolaze kod nas po informaciju, kod nas se 

javljaju, mi to ne smijemo raditi, jer mi ocjenjujemo projekte, raspisat će se još natječaja, pa 

me zanima da li vi to radite, jer sada su morali odlaziti negdje dalje, sada se opet moram 

dotaći tog Lošinja, ja jako dobro znam da tamo ima problema i zato nisam ovdje da vas 

napadam iz tog razloga, naravno da prvo nisu riješeni imovinsko pravni odnosi i da se to ne 

može riješiti koliko vidim ni u dvije godine, održavanje je nešto drugo, a nešto drugo je kada 

pripremate sezonu, i opet ponavljam da je to bilo iz EU projekta koje je vama uredno plaćeno 

i moralo je biti plaćeno, tako je dogovoreno, a ljudi nisu bili spremni na to, a navodno je 

došla grupa, ne grupa turista, korisnika odmarališta koja je došla to urediti, ali poslije njih, u 

tome je problem. 

 

Matko Šutalo 

- da odgovorim vijećnici Bagarić za tu navodu grupu korisnika, ja sam bio u toj turi poslije 

LAG, da znate što smo zatekli tamo poslije grupe LAG, mislim to nije uopće za javnost, ljudi 

su bili tamo iz KUD Ivanovci, bili su iz dvije udruge još iz Valpova, ja sam išao kao fizička 

osoba, tako da molim vas nemojte napadati direktora, jer zbog nekih stvari koje je učinila 

propust vaša grupa, i ova grupa koja je išla poslije vas nije došla čistiti odmaralište, 

odmaralište kao što je rekao direktor je čišćeno prije vašeg dolaska. Lošinj je takav kakav je, 

tu je nas 90% bilo tamo u tom odmaralištu, to je derutna zgrada koja ne može biti bolja nego 

što je, svaka grupa čisti iza sebe, naravno priprema se sezona i ranije, čisti se odmaralište 

koje se ne koristi od 10 mjeseca do 6 mjeseca, i ono je takvo kakvo je, ne može biti bolje. 

Napadate direktora zbog Lošinja, a niste ga pohvalili zbog projekata, mislim to je doista 

žalosno, vi ste bili direktorica prije gosp. Miličevića, u 15 godina niste pripremili niti jedan 

projekt, niti jedan projekt Grad Valpovo nije proveo do prije 2 godine, to ne spominjete, ne 

spominjete činjenice, da trenutno imamo prijavljen projekt preko 30 mil. kn, da u provedbi 

imamo preko 22 mil. kn. Gradsko vijeće služi za to da bi se nagradile osobe koje mukotrpno 

rade svoj posao, neću govoriti o tome što bi se desilo da ste vi ostali direktorica VPC, ako 15 

godina niste pripremili niti jedan projekt, i mislim tko su vam bili nalogodavci, doista je 

bespredmetno raspravljati o tome. 

 

Vanja Miličević 

- ja bih samo odgovorio na pitanje vijećnika Kučinca, odgovorno tvrdim, da privatno nisam 

odradio niti jedan projekt s područja Valpova dok sam u VPC, dok sam ovdje ovlaštena 

osoba, ne, imate Sudski registar, imate u Fini info, pogledajte, molim sve vijećnike da 

pogledaju i sve ostale informacije, a kada sam ja došao ovdje u VPC. 

 

Igor Uranjek 

- mene stvarno fascinira kako mi uspijemo od neke po meni normalne teme Izvješća napraviti 

ovo što se napravi, prvo, gđo Bagarić, koliko dugo ste vi bili direktorica VPC, koliko dugo 

VPC vodi Lošinj, i vi se sada tome čudite, jer se čak u 2 godine nije ništa riješilo. Drugo, ja 

sam to ću reći kao privatna osoba bio prisutan kada je bio na razgovoru gosp. Miličević, 

među ostalim je rekao da je on u tom poslu, da se bavi s tim, ne ulazim da li firma, da li nešto, 

pitao je da li on u svoje privatno vrijeme, ja govorim sada u svoje osobno ime, ne govorim 

službeno, da li ga išta sprječava da se on bavi, odnosno da odradi neki posao bez veza sa 

Gradom, mi smo svi koji smo bili prisutni na tom sastanku rekli da to nema prepreke, dok se 

ne radi naravno u vrijeme radnog vremena. Gosp. Kučinac ponavljam, fasciniraju me vaši 

izvori, jer vi imate informacije da on to radi za vrijeme radnog vremena, kako vi to znate, a 

njegov poslodavac ne zna.  
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Ivana Bagarić 

- ne znam tko odgovara na pitanja ja ili gosp. Miličević, samo sam to htjela pitati 

predsjedniče?, ja gosp. Miličevića nisam po tom pitanju prozvala i znam da je jako teško 

srediti imovinsko pravne odnose, i odmaralište u kakvom je stanju, gradonačelnik je rekao u 

dobrom je stanju, po tim uvjetima po kojim se ide mogu ljudi boraviti, ja sam samo govorila o 

uvjetima u kojima su ti ljudi došli starija populacija, samo o tome da je to bio problem. Ja 

sam bila direktorica 10 godina, i gradonačelnik je spominjao koliko sam ja projekata 

provela, bila su izvješća na ovog Gradskom vijeću, ona su javna, možete to vidjeti, odradili 

smo neke druge projekte, zato se i osnovala LRA, i bilo je 3 djelatnika, a ovdje ih sada ima 6, 

i rekla sam ako me niste dobro slušali, da pohvaljujem ove projekte i uvijek ću biti za 

projekte,  molim da to uđe u zapisnik.  

 

Matko Šutalo 

- moram spomenuti legalizaciju objekta, ne samo odmarališta u Lošinju već svih objekata koji 

su u vlasništvu Grada Valpova, kada smo došli u Grad zatekli smo nesređenu situaciju i 

trebalo je gotovo godinu dana da se riješe imovinsko pravni odnosi, da bi se uopće moglo ići 

prijavljivati na natječaje, da smo imali riješene imovinsko pravne odnose ovaj rezultat bi bio 

još bolji, a što se tiče samog odmarališta u Lošinju, kada je došao gosp. Miličević na mjesto 

direktora VPC, odmah smo pokrenuli legalizaciju tog objekta u suradnji sa suvlasnicima, 

rješenje još nismo dobili budući je situacija u Državnoj upravi takva da se predmeti ne 

rješavaju brzo, i mi na to ne možemo utjecati, nadamo se da će biti legalizirana zgrada što 

prije i da ćemo moći aplicirati na neki projekt energetske obnove ili već uređenja i 

rekonstrukcije samog objekta, da bi naši sugrađani i svi korisnici mogli uživati u tom 

odmaralištu, koji bi se onda vodio na neki drugi način, ali o tome drugom prilikom. 

 

Marijan Mandić 

- imam potrebu pohvaliti rad i poslovanje VPC, i kao predsjednik Upravnog vijeća vrtića 

Maza zahvaliti što je nabava fiksnih sprava i zamjena sustava grijanja uspješno provedeno, a 

još  nas čeka puno lijepih stvari i što se tiče matičnog vrtića i vrtića u Ladimirevcima, zato 

pohvaljujem. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da 

predmetno Izvješće nije usvojeno. 

 

TOČKA 8. INFORMACIJA O FUNKCIONIRANJU SUSTAVA ODRŽAVANJA I  

       NAPLATE PARKIRANJA U 2018. GODINI 

 

 Marinko Tomaz - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 20. sjednici, održanoj 03. 

srpnja 2019. godine razmatrao predmetnu informaciju, usvojio ju jednoglasno (3 glasa ZA), 

te predlaže Gradskom vijeću da ju usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili (12 

glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA) ovu točku dnevnog reda. 

 

Vijećnik Dubravko Kučinac je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 

14 vijećnika. 
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TOČKA 9. INFORMACIJA O STANJU ZAŠTITE OD POŽARA NA PODRUČJU GRADA 

        VALPOVA 

 

 Stjepan Koški - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Jozo Piškorjanac. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 

 

 Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Marko Tomoković, Goran Šimić, 

Dubravko Kučinac, Igor Uranjek, Jozo Bogdanović, Vitomir Matoković, Dejan Pisačić, Jozo 

Piškorjanac i Zdravko Ćorić.         

 

Marko Tomoković 

- čita čl. 9. i predlaže da se prva rečenica briše. 

 

Dubravko Kučinac   

-  također sam zato da se ta rečenica izbaci. 

 

Igor Uranjek 

- pitanje pročelniku, da li mi kao Grad možemo to promijeniti ili ne, ili je to usklađenje sa 

nekakvim regulama? 

 

Goran Šimić 

- uvrstiti će se ona odluka koju donese Gradsko vijeće, ako Gradsko vijeće u čl. 9. ne želi prvu 

rečenicu, mi to možemo u čistopisu izostaviti.  

 

Jozo Bogdanović 

- htio sam reći nekoliko rečenica, držim da je ovaj dokument izuzetno važan za funkcioniranje 

svakodnevnog života na našem području, Moram reći da sam već i u prošlom mandatu 

inicirao neke prijedloge kada je riječ o nekim mjerama koje treba donositi u Nardu, ne samo 

u Nardu nego i nekim drugim prostorima gdje se ne poštuju neka elementarna pravila  

civilizacijskog ponašanja. Na žalost nije se ništa promijenilo, to stanje kulture je ostalo i 

dalje, kada je riječ o korištenju javnog prostora, to je sada ovdje objašnjeno, i ja vjerujem da 

će to biti učinkovito, kada je riječ o korištenju javnog prostora za konzumiranje alkohola, i  

zaprečavanje prolaza na tim javnim prostorima, to je cijela filozofija kojom se koriste 

pojedine institucije, da bi se tržišno na neki način etablirali u taj prostor, a to se događa 

naročito na onim prigradskim naseljima koja su okrenuta prema vikend zonama. Nard je tu 

kao prvo mjesto, i ja sad govorim ovako sa dosta razočarenja, sa ljudima koji su konzumenti 

toga prostora i metode i načina na koji oni njega koriste. Zanima me, s obzirom da je to ovdje 

ugrađeno, kako će to biti provedeno, da li će ta provedba posebice kada je riječ o kaznenim 

odredbama, koje su sada dignute na jednu višu razinu, tko će to provoditi, da li će to biti 

komunalni redari, da li će to biti policijske intervencije, vjerojatno da ne, očigledno da se na 

komunalne redare sada treba svaliti cijela ta priča, da dovedemo u red taj naš puk, to je 

jedno, i drugo, ne treba štedjeti sada neku mrvicu novca, da se ljudi dodatno obavijeste o 

nekim točkama iz ove odluke, to bi po meni trebalo putem Dvorca, putem računa ili direktno 

putem nekakvog letka obavijestiti ljude o čemu se radi, koje su promjene, da svi znaju da 

moraju kositi i da je kazna 3.000 kn, to su radikalne promjene koje mogu neposredno pogoditi 
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mnogo ljudi ukoliko budu bili indolentni prema njihovom poštovanju. Inače podržavam ovo 

sve skupa uključivo i ovaj prijedlog što je vijećnik Tomoković dao. 

 

Goran Šimić 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Bogdanovića, regulirat će se putem prijave komunalnom 

redarstvu i to u suradnji sa PP Belišće. Ja ću samo naglasiti, da je na zajedničkom sastanku 

Gradske uprave i većine u vijeću bilo pitanje jesmo li svjesni što smo propisali ovom 

odlukom, a vezano je baš za to konzumiranje alkoholnih pića na javnim površinama, tu smo 

odredbu uvrstili i na prijedlog PP Belišće, ponajviše zbog događanja koja se dešavaju u 

centru našeg Grada. Moram naglasiti također, da svaki ozbiljan grad ovu odredbu ima 

propisanu, a što se tiče upoznavanja građana, sam dokument je bio na javnom savjetovanju 

mjesec dana od 22. svibnja do 22. lipnja 2019. godine, tako da su svi koji su bili 

zainteresirani mogli isti dokument pročitati i eventualno svoj nekakav prijedlog ili neku 

zamjerku mogli su putem obrasca dostaviti u Grad. 

 

Vitomir Matoković 

- podržavam ovaj Zakon o komunalnom redu, molio bi pročelnika pojašnjenje vezano uz čl. 

38. (čita ga), ugostitelji možda imaju ugovore sa dobavljačima, nadstrešnice da li će biti 

tipske u nekoj zajedničkoj boji, Valpovačka boja, posebni taj akt kojeg će donijeti 

gradonačelnik, da li možda tu dodatak uz Gradsko vijeće, molim pojašnjenje? 

 

Igor Uranjek 

- pričali smo o nekim dijelovima ove odredbe, iskreno ja apeliram da se nikog ne obavijesti, 

ne ide represijom prema trgovinama po selima, ljudi nemaju gdje popiti alkoholno piće ili 

bilo koje osvježavajuće piće, ne apeliram na alkohol, mislim da je prvenstveno bit ove 

odredbe pričali smo o tome, centar grada, garaža u centru grada, stvarno se prave veliki 

problemi, i mislim da treba razmišljati u tom smjeru, ali iskreno ne znam da li to uopće mogu 

reći, da se baš slijepo ne pridržavamo toga, ne znam da li je to uopće moguće. A što se druge 

stvari tiče, vijećnik Matoković je pitao za tende, ja sam bio prisutan, tj. upoznat sam, pa da ne 

mora gradonačelnik pojašnjavati, dogovor s ugostiteljima je u principu, da kada im istekne 

ugovor s određenim dobavljačem, sa dobavljačem oni dogovaraju boju, radi se samo o boji 

nadstrešnice, tende, suncobrana ili nešto, da budu u istoj boji, zelena boja, i ima naravno 

vrijeme provedbe, nitko neće sada doći kod ugostitelja tog i tog i reći mu skini tu tendu, stavi 

novu, znači oni su upoznati s tim, i svi su se složili kada njima izađe ugovor, naravno da 

postoji logo od njihovog sponzora, dobavljača, to nije sporno, nego da bude boja identična, i 

još jednom ponavljam da su se svi složili oko toga. 

 

Marko Tomoković 

- nadovezao bi se na ovo što je vijećnik Uranjek rekao, ja mislim da ne možemo sada usvojiti, 

a onda da kasnije ne provodimo prekršajne mjere, mislim isto da ne treba ići represivno, i 

predlažem da se obriše čl. 103.  

 

Igor Uranjek 

- pitanje pročelniku, koji nam je zakonski rok da to donesemo? 

 

Jozo Piškorjanac 

-  ja neću sada o ovome što smo se dogovorili, neka to ide svojim tijekom, naravno primjedba 

će biti takva kakva je, znamo da je to temelj policiji i kod postupanja kod narušavanja javnog 

reda i mira, uvažavam i ovo što je gosp. Bogdanović rekao, ali dolazi do situacije gdje se 

ljudi neki napiju pa tu bude svega, barem da policija ima temelj za one koji naprave nešto što 

nije dobro za sredinu, da ih onda kazni, ali ovaj dokument je posebno bitan, jer mi na terenu, 

predsjednici MO imamo strašno velikih problema i pročelnik se vjerojatno kako je preuzeo tu 

dužnost upoznao, u selima ima dosta praznih kuća, ti vlasnici ne stanuju tamo, i onda dolazite 
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u situaciju da u centru sela, govorim konkretno za Harkanovce ima trave jako puno, mi to 

kažemo vlasniku, on obeća da će to pokositi, ali tako i dalje ostane, a naše komunalne redare 

po selima nitko ne doživljava. Onda će doći službeni komunalni redar ili će naš dostaviti 

podatke, odnosno kućne brojeve tih kuća, okućnica ovdje službeno, pa će ti vlasnici ako su i u 

Zagrebu dobit će tamo kaznu, ili će platiti tko će mu kositi, ili će netko pokositi pa će on to 

morati platiti, pogotovo ono što je bitno, velik je problem, ti ljudi ako to zapuste pred kućom, 

onda možete misliti kako je zapušteno u dvorištu, a prvi susjed ima da poludi, i to su problemi 

koji će biti onda rješivi, ali stvarno ta primjena treba biti kvalitetna, jer to je nešto što neće 

biti popularno ljudima, ali moraju se naviknuti da pred svojim objektima, da pred svojim 

vlasništvom, odnosno nekretninama da drže u redu, jer je to veliki problem po selima. 

 

Zdravko Ćorić 

- predlažem da se ovaj dokument skine iz više razloga, zato što nije dobro pripremljen, kazne 

su velike za sitni prekršaj, alkohol po selima, gdje će ljudi popiti piće ako nemaju gostionu, i 

poljoprivredni dio, ne slažem se da lenije i kanale trebaju vlasnici parcela u blizini održavati, 

zato predlažem da se to ne prihvati. 

 

Goran Šimić 

- ja bi samo naglasio, da izbacivanjem tih nekih odredbi koje su sporne, mi nemamo nikakav 

mehanizam za djelovanje, mislim da to treba biti svima jasno, a što se tiče ove košnje 

vijećniče Ćorić to je bilo i u prošloj odluci, znači da je vlasnik kuće, odnosno objekta dužan 

prema Odluci o komunalnom redu u produžetku svoje katastarske čestice do ceste održavati i 

kanal i odvodnju, a tako isto i zelenu površinu. 

 

Igor Uranjek 

- rečeno je da ovaj dokument moramo usvojiti do 04. kolovoza 2019., a mi ćemo slijedeću 

sjednicu imati u rujnu mjesecu, da li postoji mogućnost, da usvojimo pravno trenutno bez te 

dvije sporne točke, a onda u mjesecu rujnu pripremimo nekakav oblik izmjene toga do 

donesemo dopunu toga dokumenta, moj prijedlog je da usvojimo odluku bez te dvije točke, da 

se čl. 9. i čl. 103. brišu. 

 

Zdravko Ćorić 

- visina kazni je neprihvatljiva, da odlučimo drugi puta o tim kaznama, nisam za to da se ne 

kažnjava, ali ne na ovaj način, to nas dovodi onda u druge probleme, ja sam protiv toga.   

 

Dejan Pisačić 

- samo za pojašnjenje što se tiče tih kazni, kazne su propisane u Zakonu o komunalnom 

gospodarstvu točno su tako propisane u prekršajnom zakonu i ove koje su tu predložene su 

najmanje, propisane su zakonom od - do, a ove kazne koje su tu su od. 

 

Dubrako Kučinac 

- gledamo što je najbolje za naše građane, u pravu je i što je PP Belišće zatražila, da im se 

neki zakonski, odnosno statutarni ili pravilnički okvir dozvoli, da i oni mogu izaći na 

intervenciju, vrlo je delikatna situacija, mislim da ovdje trebamo izbjeći politiziranje, da ne 

trebamo razmišljati tko će biti za, a tko će biti protiv, ako većina ima tu odredbu, ako su 

kazne usklađene, možda je bolje da svi dobro razmislimo, možda da odgodimo ovo, ne znam. 

 

Jozo Bogdanović 

- mene iznenađuje pristup pojedinih vijećnika na ovu temu, kao da stimuliramo alkoholizam i 

to je evidentno, neki od vas možda ste skloni tome i društvo u kojem se krećete, ali ja kažem 

da je to neprirodno, neprirodno je da se na jednom skupu nađe 3 generacije, svjedočim sada 

toj pojavi u jednom prostoru, i mislim da cijela ta stvar, kaznene odredbe, oni trebaju uvoditi 
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na odvraćanju od korištenja alkohola, nije smisao kazne da on to mora platiti, nego da se s 

time ne služi, i cijela priča oko toga da se to digne na razinu nekakve osobne odgovornosti 

prema prostoru i ljudima koju tu žive, na kraju krajeva, Zakonom o javnom redu i miru je 

zabranjeno korištenje alkohola na javnom mjestu, tu sjede pravnici koji to znaju, prema tome 

nemojmo to odbijati sada, možemo ga vremenom dotjerivati ali ne treba to odbiti. 

 

Dejan Pisačić 

- proglašavam stanku da se vijećnici dogovore. 

 

Dubravko Kučinac 

- u ime Kluba, mi podržavamo prijedlog, odnosno iznosimo novi prijedlog, da se te dvije 

odredbe sporne brišu, i isto tako da se i sankcije vezano za te dvije odredbe brišu, dok se ne 

provjeri usklađenost tih odredbi koje će se brisati sa eventualno Zakonom o javnom redu, i da 

je to razlog zašto trenutno to sada skidamo, a da se naloži Gradskoj upravi da provjeri da li 

nas zakonodavac možda obvezuje da to ugradimo u naš akt, to je otprilike neki kompromis.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili ovaj prijedlog jednoglasno (14 glasova ZA), te daje na glasovanje Odluku o 

komunalnom redu, bez ovih članaka, koju su vijećnici također usvojili jednoglasno (14 

glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

Vijećnik Miroslav Šmit je napustio sjednicu, pa je sada na sjednici nazočno 14 

vijećnika. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O AGROTEHNIČKIM MJERAMA I MJERAMA  

          ZA UREĐIVANJE I ODRŽAVANJE POLJOPRIVREDNIH RUDINA NA  

         PODRUČJU GRADA VALPOVA 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Jozo Piškorjanac, Marko 

Vuksanić, Zdravko Ćorić i Marijan Mandić. 

 

Jozo Piškorjanac 

- treba  ovdje reći, da je ovo isto nešto što će u budućnosti koristiti da se konačno dovedu u 

red poljski putevi, ali  naglašavam, da je Grad vlasnik tih svih poljskih puteva koji su u lošem 

stanju, tako da će Grad imati najveću obavezu u što krećem roku, da ne bi morao sam sebe 

kažnjavati za obavezu te poljske puteve urediti. Tamo sam u tom prijedlogu čitao da će 

provedbu tih naših odluka izvršavati komunalni poljoprivredni redari, znači bit će ih više, mi 

ih u ovom trenutku nemamo, to nisu ovi komunalci koji jesu, nego će to biti nove osobe jel 

tako?, bit će još osoba koje će biti zaposlene na tom poslu, koje oni moraju imati reference za 

to, kada će se znati?, ja to pitam iz razloga, s obzirom da smo nedavno imali Dan brigade pa 

se možda branitelji jave koji su ostali na ulici koji imaju stručnu spremu i takve reference za 

te poslove i za dragovoljce, i pozivam ovim putem da se o tome vodi računa i u Gradu, i 

gradonačelnika, da se tim ljudima na taj način pomogne ako se budu otvarala nova radna 

mjesta, i to će biti dobra stvar ako se bude na takav način moglo pomoći braniteljima i 

dragovoljcima. 

 

Marko Vuksanić 

- što se tiče konkretno tko će obavljati nadzor nad provedbom ovih mjera, to su prije svega 

poljoprivredno komunalni redari, ali i svakako poljoprivredni inspektori, vezano za 

komunalno poljoprivredne redare, njihovo radno mjesto je sistematizirano Pravilnikom o 

unutarnjem radu upravnih tijela Grada Valpova, gdje je točno navedeno koju stručnu spremu 
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mora imati osoba vezano za to, kao što je rekao i pročelnik Šimić mi imamo trenutno jednog 

poljoprivrednog redara, on je već duže vrijeme na bolovanju, na njega ne možemo računati, 

moramo naći jedno drugačije rješenje vezano za provedbu ovih djelatnosti, što nam je 

propisano Zakonom o poljoprivrednom zemljištu i novim Pravilnikom. 

 

Zdravko Ćorić 

- već sam upozoravao da su mnogi ljudi održavali te poljoprivredne puteve na način da su 

dovodili građevinski otpad što je dodatno zakompliciralo, jer jednom kada su ljudi istresli 

građevinski otpad, onda više poljoprivrednici nisu bili zainteresirani ni onaj jedan minimum 

koji su do tada činili na putevima, odnosno održavali, iz razloga toga što bi oštetili svoju 

poljoprivrednu mehanizaciju. Grad sa svoje strane nije učinio ništa na mnogim mjestima, i 

stvorile su se onda neprohodne zone, pa onda oni korisnici idu okolno, odnosno po njivama i 

to je onda dodatni problem, a nitko dugo godina ne uklanja taj otpad, mi ćemo doći u 

situaciju da ljudi jednostavno neće moći koristiti puteve, upravo zbog toga, pa zato to i 

govorim da se napravi taj red, da se ljudima jednostavno to objasni, da se više ne može ići s 

takvom praksom. 

 

Marijan Mandić 

- samo bi se nadovezao na vijećnika Ćorića, ti komunalni poljoprivredni redari, nadam se da 

će oni imati i zadaću izviđanja tamo gdje su područja koja se godinama ne kose, a dužni su, 

to su kanali, to su područja baš gdje su bagrice i hrastići izrasli, a Hrvatske vode to okom 

nisu vidjele, nadam se da će i to biti u domeni njihovog posla, ne samo privatne osobe, nego i 

druge malo tiskati. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili  jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 12. PRIJEDLOG ODLUKE O POKRETANJU PROJEKTA RAZVOJA 

          INFRASTRUKTURE ŠIROKOPOJASNOG PRISTUPA ZA PODRUČJE 

          GRADOVA/OPĆINA BELIŠĆE, BIZOVAC, PETRIJEVCI I VALPOVO  

             (PRŠI OSIJEK B) 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

………. 

 

Budući se nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 21,05 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


